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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-14 
Rijeka, 15. srpnja 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 16. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 15. srpnja (ponedjeljak) održana je 16. sjednica VMO Kozala, s početkom u 15,00 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Filip Jakovac, član VMO  
 

 
Usvajanje zapisnika s 15. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 

- 1. Uređenje parkinga na lokaciji klesarije KD Kozala 
- 2. Male komunalne akcije u 2024. godini - Laginjina ulica 
- 3. Uređenje Volčićevog trga 

- 4. Razno  

 
Sjednica je započela u 15,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 

Predsjednik VMO obavijestio je Vijeće kako je 10. srpnja 2024. u prostoru ureda pročelnice 
Malnar održan sastanak sa predstavnicima UO te KD Kozala, na kojem je razmotren prijedlog 
MO o stavljanju u funkciju prostora klesarije kod groblja Kozala u funkciju parkinga, kako je 
predviđeno DPU za područje ulaza u groblje Kozala. Direktorica KD Kozala gđa Torbarina 
odbija mogućnost prenamjene prostora klesarije u parking, isto tako i svih prostora pod 
upravljanjem komunalnog društva (parking pred ulazom u groblje, prostori oko proizvodnih 
hala). Na inzistiranje predsjednika VMO strane su zaključile, a pročelnica Malnar naložila, da 
KD Kozala još jednom razmotri sve mogućnosti racionalizacije prostora pod upravom KD 
Kozala, a koje su u mogućnosti privođenja svrsi parkiranja. VMO Kozala je u očekivanju 
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povratne infomacije, a vijećnici se jednoglasno slažu kako će i dalje inzistirati na svom 
predloženom rješenju. 

Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 2 

Predsjednik je obavijestio vijeće o pristiglom projektnom prijedlogu uređenja pješačkih 
prijelaza u Laginjinoj ulici, te isti stavio na raspravu. Tijekom nje zaključeno je jednoglasno da 
će se od Rijekaplus d.o.o. povratno zatražiti da se prometno rješenje realizira bez postavljanja 
stupića, da se postigne željeni efekt povećanja sigurnosti prometa, ali da se ne oduzimaju 
parking mjesta. Vijeće je u očekivanju povratnog odgovora od strane Rijekaplusa. 

Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 3 
Slijedom obavijesti iz nadležnog upravnog odjela, predsjednik VMO obavijestio je Vijeće kako 
je završen postupak nabave za uređenje Volčićevog trga, u kojem je pristiglo 5 ponuda, od 
kojih se nada kako će barem jedna biti valjana te će se napokon pristupiti uređenju trga 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD 4 

Pod točkom razno, vijećnici su prokomentirali aktualnu situaciju u kvartu, s naglaskom na 
radove u prostoru UTP Kozala. Zaključili su kako će se sa izvođačem i Gradom Rijekom 
komunicirati da boćari ne ostanu bez struje i vode, što je u nekoliko navrata bio slučaj za 
vrijeme i zbog izvođenja radova. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
 
Zapisničar – vijećnica VMO Kozala:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Ljiljana Franjić Kristian Starčić 


